
GLASBENAŠOLA

Prebiti zid: 500 učencev
Tudi v glasbeni šoii Ljubljana Moste-Polje se je končal pouk in že

nastajajo prve analize, prve sinleze. Kaj prikazujejo?
V šolskem letu 1980-81 so imeli 406 učencev inštrumentalnega

pouka, 154 učencev pa je obiskovalo malo glasbeno šolo in pouk o
glasbi. Poučevali so klavir, harmoniko, violino, violončelo, kontrabas,
kitaro, trobento, pozavno, kljunasto flavto, flavto fn klarinet. Šolo za-
pušča 85 učencev. Nekaj jih bo nadaljevalo šolanje na srednji glasbeni
šoli, drugi pa bodo prav gotovo ostali ljubitelji glasbe še naprej. Večina
učencev je uspešno končala šolsko leto. Na izpitih, številnih nastopih in
tekmovanjih so pokazali mnogo uspešnosti in znanja. Še prav posebno
pa so učenci radi sodelovali v raznih skupinskih sestavih, ki so bili letos
res raznovrstni in številni.

Vso to dejavnost je vodilo 21 stalnih učiteljev in 10 zunanjih sode-
lavcev šole. Prostorske zmogljivosti so v Motah ugodne, oddelek v
Polju pa ima s prostori težave. Res ima Saturnus^ v katerega prostorih
gostuje oddelk Polja, izredno razumevanje za delo šole, vendar so učil-
nice zelo majhne. Predvsem manjka primerna učilnica za skupinski
pouk, zelo pa pogrešajo tudi manjšo dvorano, kjer bi lahko prirejali
raznovrstne glasbene večere. Tu bo v bližnji bodočnosti treba ppisk,ati
primerno rešitev. ' J'.. r ,

V naši občini rastejo nove soseske, v njih se naseljujejo mladedru-
žine z otroki in zanimanje za glasbeno šolo je vedno večje. Slej ko prej
bo treba prebiti zid 500 učencev, kolikor jih glasbena šola po srednje-
ročnem načrtu lahko ima. Tudi otrokom naše občine bo treba omogo-
čiti enakovredne možnosti vključevanja v glasbeno šolo, kot jih imajo
otroci drugih Ijubljanskih obein. . . , , y v

Pred nami je novo šolsko leto. Novi učenci so že opravili sprejemner'
izpite; za klavir in kitaro so imeli malo možnosti, ker so ta mestaž^>re--'
cej izpolnjena s starimi učenci. Usmeriali jih bodo na oddeke zag«da- ;
la, pihala, trobila in solopetje, da bi kar najbolj okrepili vrste pih.aicev..f
in trobilcev pripapirniškem pihalnem orkestru Vevče, ki je letos pi>se- J
gel v sam vrh amaterskih pihalnih orkestrov naše republike. j %

Prav tako bi želeli kar največ novih učencev usmeriti na violino. yio- p
lončelo in kontrabas. Tu imajo učenci lepe možnosti v šoli saurir kjer »•
Iahko kmalu sodelujejo v godalnem šolskem orkestru in manjših ko- *
mornih skupinah. j

Mnogo je želja in načrtov, ki bi jih želdi uresničiti v novem iohkem •
letu. Odprlje novega kulturnega doma Španski borci pa jih navtfibuie s••'
toliko novimi idejami in pričakovanji, da bodo o teh kaj več spregovo- '.r

rili na začetku prihodnjega šolskega leta...


